
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 12/2005 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 322/2005 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
΄Eγκριση κάλυψης δαπάνης μίσθωσης λεωφορείου 
για την πραγματοποίηση εκδρομής των μελών του 
Σωματείου Συνταξιούχων Τ.Ε.Β.Ε. Βέροιας. 

 
       Σήμερα 23 Μαΐου του έτους 2005 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 19-5-2005 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  30 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης Η. Σοφιανίδης Κ. Μιχαηλίδης 
2. Α. Γκαμπέσης   Π. Ποταμόπουλος 
3. Β. Γιαννουλάκης    
4. Σ.  Παναγιωτίδης    
5. Ι. Καλαϊτζίδης   Απόντες Δημαρχιακοί 
6. Ν. Κεχαγιόγλου   Πάρεδροι 
7. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Π. Πιτούλιας 
8. Ε. Γουναράς   Γ. Μανακούλης 
9. Ι. Ακριβόπουλος    

10. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή  
ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 322/2005 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Χ.  Γεωργιάδης, Κ. Πουλασουχίδης, Γ. Ορφανίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 325/2005 απόφασης προσήλθε ο κ. Κ. 

11. Θ.  Σιδηρόπουλος 
12. Γ. Τροχόπουλος 
13. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Πουλασουχίδης. 

3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 327/2005 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ. 
Ορφανίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Παπαστεργίου, Κ. Πουλασουχίδης. 
 4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 328/2005 απόφασης αποχώρησαν οι 
κ.κ. Ι. Κουρουζίδης, Π.Ποταμόπουλος. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 329/2005 απόφασης προσήλθε ο κ. Α. 
Παπαστεργίου.  
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 330/2005 απόφασης προσήλθε ο κ. Κ. 
Πουλασουχίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Σ. Κρομμύδας, Μ. Γαβρίδης, 
Σ. Μηλιόπουλος. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 334/2005 προσήλθαν οι κ.κ. Μ. 

14. Μ. Σακαλής 
15. Χ. Φουρνιάδης 
16. Χ. Ντόβας 
17. Σ. Κρομμύδας 
18. Β. Ρήσσου 
19. Κ. Χιονίδης 
20. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
21. Ι. Κουρουζίδης Γαβρίδης, Σ. Μηλιόπουλος. 

8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 335/2005 απόφασης αποχώρησαν οι 
κ.κ. Γ. Τροχόπουλος, Α. Δελαβερίδης, Α. Τσιάρας. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 336/2005 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. 
Γ. Τροχόπουλος, Σ. Κρομμύδας, Α. Δελαβερίδης, Α. Τσιάρας και 
αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Γκαμπέσης, Δ. Δάσκαλος. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 337/2005 απόφασης προσήλθε ο κ. Δ. 
Δάσκαλος. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 342/2005 απόφασης αποχώρησαν οι 
κ.κ. Χ. Ντόβας, Σ. Κρομμύδας, Μ. Γαβρίδης, Σ. Μηλιόπουλος, Α. 
Τσιάρας. 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 343/2005 απόφασης προσήλθαν οι 
κ.κ. Χ. Ντόβας, Σ. Κρομμύδας, Μ. Γαβρίδης, Δ. Δάσκαλος, Α. Τσιάρας 
και αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Δελαβερίδης, Κ. Πουλασουχίδης. 

22. Μ. Γαβρίδης 
23. Δ. Δάσκαλος 
24. Α. Δελαβερίδης 
25. Γ. Μιχαηλίδης 
26. Σ. Μηλιόπουλος 
27. Α. Παπαστεργίου 
28. Κ. Πουλασουχίδης 
29. Α. Τσιάρας 
30. Γ. Ορφανίδης 

 



 
 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος έδωσε το λόγο στο Δήμαρχο, ο οποίος είπε ότι:  

Με αίτησή του το Σωματείο Συνταξιούχων ΤΕΒΕ Βέροιας μας ζητάει, όπως 
δώσαμε στους άλλους συνταξιούχους ΙΚΑ κ.λ.π., να πληρώσουμε το λεωφορείο για 
την εκδρομή που θα πάνε στην Ορεστιάδα. 

Πρόεδρος: Ερωτήσεις επί του εκτάκτου. 
Ουσουλτζόγλου: Γιατί ξεχάσατε στο συρτάρι το αίτημα των συνταξιούχων 

του ΤΕΒΕ που είναι από τις 19.4; Γιατί έρχεται ως έκτακτο; Πώς θα δοθούν τα 
χρήματα; Θα είναι συνδιοργάνωση της εκδρομής ή κάλυψη μέρους των εξόδων; 

Πρόεδρος: Το είχα δώσει στην Επιτροπή αλλά επειδή δεν είχε άλλα θέματα 
δεν συνεδρίασε και γι’ αυτό το φέρνουμε εκτάκτως. Τοποθετήσεις επί του εκτάκτου. 

Μιχαηλίδης: Δεν συμφωνώ με το έκτακτο γιατί πιστεύω πως όπως άλλες 
φορές έπρεπε με δική σας φροντίδα να το φέρετε για συζήτηση. 

Πρόεδρος: Πολλές φορές κρίνω και βάζω κάποια θέματα απευθείας στο Δημ. 
Συμβούλιο αλλά αυτό είχε παραπεμφθεί στην Επιτροπή, η οποία όμως δεν 
συνεδρίασε. Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Γ. Μιχαηλίδη να μη συζητηθεί 
εκτάκτως το θέμα; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 3 σύμβουλοι: 
Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Ι. Κουρουζίδης, Α. Δελαβερίδης. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Δημάρχου για συζήτηση 
εκτάκτως του θέματος; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 26 σύμβουλοι: 

Α. Γκαμπέσης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Καλαϊτζίδης, Ν. Κεχαγιόγλου, Ε. 
Δημούλα – Πετρίδη, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – Καραχατζή, Θ. 
Σιδηρόπουλος, Γ. Τροχόπουλος, Χ. Τζήκα – Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, Χ. Φουρνιάδης, 
Χ. Ντόβας, Σ. Κρομμύδας, Β. Ρήσσου, Κ. Χιονίδης, Μ. Γαβρίδης, Δ. Δάσκαλος,  Γ. 
Μιχαηλίδης, Σ. Μηλιόπουλος, Α. Παπαστεργίου, Κ. Πουλασουχίδης, Α. Τσιάρας, Γ. 
Ορφανίδης. 

Πρόεδρος: Κατά Πλειοψηφία εγκρίνεται η συζήτηση εκτάκτως του θέματος.  
 Ο πρόεδρος, εισηγούμενος το θέμα έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 31-
10-2003 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου,  που έχει ως εξής: 
      Με την υπ΄ αριθ. 09/19-4-2005 αίτησή του το Σωματείο Συνταξιούχων ΤΕΒΕ 
Βέροιας , ζητά από το Δήμο μας την οικονομική του ενίσχυση για την κάλυψη των 
εξόδων μίσθωσης ενός λεωφορείου για την πραγματοποίηση ημερήσιας εκδρομής 
των μελών του στην Ορεστιάδα.  

Σύμφωνα  με τις διατάξεις της παρ. 4 του άρθρο 218 του Π.Δ. 410/95 
(Δ.Κ.Κ.), όπως αυτή αντικαταστάθηκε με τις παρ. 3 και 4 του άρθρου 25 του Ν. 
3202/03 προβλέπεται ότι  ΄΄Πιστώσεις που είναι γραμμένες στους οικείους κωδικούς 
αριθμούς του προϋπολογισμού του Δήμου μπορούν να διατεθούν, με απόφαση του 
δημοτικού συμβουλίου για την πληρωμή δαπανών και που αφορούν : α) εθνικές ή 
τοπικές γιορτές ή άλλες ιδίως πολιτιστικές, μορφωτικές, ψυχαγωγικές και αθλητικές 
εκδηλώσεις που τις οργανώνει ο Δήμος εφ όσον σχετίζονται με την εδαφική του 
περιφέρεια και συνδέονται με την προαγωγή των κοινωνικών και οικονομικών 
συμφερόντων ή των πολιτιστικών και πνευματικών ενδιαφερόντων των δημοτών του,  
β) όμοιες εκδηλώσεις που οργανώνουν άλλοι φορείς και συμμετέχει ο Δήμος γ) 
«απονομή τιμητικών διακρίσεων, αναμνηστικών δώρων και φιλοξενία 
προσωπικοτήτων και αντιπροσωπειών εσωτερικού ή εξωτερικού, δ) Τιμητικές 
διακρίσεις, αναμνηστικά δώρα και φιλοξενία φυσικών προσώπων, τα οποία συνέβαλαν 



με οποιοδήποτε τρόπο στην κοινωνική οικονομική και  πολιτιστική ανάπτυξη ή 
προβολή του Δήμου.΄΄.  

Στον προϋπολογισμό του Δήμου Βέροιας οικονομικού  έτους 2005 και στον 
K.A.  00/6434 ΄΄Λοιπές δαπάνες Δημοσίων Σχέσεων΄΄ υπάρχει γραμμένη σχετική 
πίστωση ύψους  € 50.000,00  με σημερινό υπόλοιπο € 47.400,00 

Ύστερα  από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να 
αποφασίσει για την έγκριση ή μη της κάλυψη των εξόδων μίσθωσης ενός λεωφορείου 
για την πραγματοποίηση ημερήσιας εκδρομής των μελών του  Σωματείου 
Συνταξιούχων ΤΕΒΕ Βέροιας ψηφίζοντας και τις σχετικές πιστώσεις σε βάρος του 
ανωτέρω  Κ.Α. του προϋπολογισμού του Δήμου τρέχοντος έτους. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 

Δελαβερίδης: Πώς είναι ακριβώς ο τίτλος αυτού του έκτακτου θέματος; 
Δήμαρχος: Ψήφιση πίστωσης για να πληρώσουμε το λεωφορείο και να πάνε 

εκδρομή όπως κάναμε με την ΠΕΑΕΑ, τους συντ/χους του ΙΚΑ και στις άλλες 
οργανώσεις που μας ζήτησαν την κάλυψη της δαπάνης μίσθωσης ενός λεωφορείου. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Δελαβερίδης: Σας ρώτησα κε Δήμαρχε πώς εισάγετε το θέμα κι εσείς με 

αποπήρατε. Εχει σημασία το πώς έρχεται το θέμα. Σύμφωνα με τις διατάξεις της 
παραγρ. 4 του άρθρου 218 του Π.Δ. 410/95 κι αυτό όπως τροποποιήθηκε με το νόμο 
33202/03 πιστώσεις που είναι γραμμένες στους οικείους κωδικούς αριθμούς του 
προϋπολογισμού των Δήμων μπορούν να διατεθούν με απόφαση του Δημ. 
Συμβουλίου για την πληρωμή δαπανών και που αφορούν 1) εθνικές ή τοπικές εορτές 
ή άλλες ιδίως πολιτιστικές, μορφωτικές που τις οργανώνει ο Δήμος. Εδώ δεν έχουμε 
καμία οργάνωση από τον Δήμο αλλά απλά ψήφιση πίστωσης για να πληρωθούν τα 
έξοδά τους, 2) Ομοιες οργανώσεις που οργανώνουν άλλοι φορείς και συμμετέχει ο 
Δήμος. Εμείς δεν συμμετέχουμε εδώ. Δεν είμαστε σε καμία απ΄ αυτές τις 
περιπτώσεις, άρα είναι παράτυπο και παράνομο αυτό που πάμε να κάνουμε. Θα 
δούμε σε επόμενα θέματα ότι η Επιτροπή του άρθρου 18 μία παρόμοια περίπτωση 
την έχει ακυρώσει και ο κ. Κεχαγιόγλου ήταν ο μόνος που είχε ψηφίσει. Συμφωνώ να 
τα δώσουμε στους συνταξιούχους αλλά να βρούμε έναν νόμιμο τρόπο. 

Ουσουλτζόγλου:  Επιβεβαιώσατε πλήρως και με την εισαγωγή του πρώτου 
εκτάκτου θέματος όσα είπα προηγουμένως γιατί ούτε οι Επιτροπές συνεδριάζουν, 
υπάρχουν ξεχασμένες αιτήσεις, έρχονται εδώ χωρίς να είναι στοιχειοθετημένες. 
Νομίζω ότι αυτό υποβιβάζει απολύτως το Δημ. Συμβούλιο και λυπάμαι γιατί δεν το 
αξίζει αυτό η πόλη. 

Πρόεδρος: Για το πρώτο θέμα να σας πω ότι η πρόσκληση του Δημ. 
Συμβουλίου έφυγε 19.5 και το αίτημα ήρθε αργότερα την ίδια ημέρα. Ήταν δυνατόν 
να μπει στην πρόσκληση όταν αυτή ήταν 9.15 στα γραφεία όλων σας; 

Κουρουζίδης: Διαδικαστικά. Αν θέλετε κε Πρόεδρε ν’ απαντήσετε, κατεβείτε 
από την έδρα. Επειδή κάνετε τοποθέτηση φύγετε από εκεί. 

Πρόεδρος: Το αν φύγω κε Κουρουζίδη θα το κρίνω εγώ κι όχι εσείς. Ποιοι 
συμφωνούν με την πρόταση του κ. Α. Δελαβερίδη; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν οι σύμβουλοι Ι. Κουρουζίδης, Α. 
Δελαβερίδης. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την εισήγηση του κ. Δημάρχου; 
 Υπέρ της εισήγησης ψήφισαν 25 σύμβουλοι: 

Α. Γκαμπέσης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Καλαϊτζίδης, Ν. Κεχαγιόγλου, Ε. 
Δημούλα – Πετρίδη, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – Καραχατζή, Θ. 
Σιδηρόπουλος, Γ. Τροχόπουλος, Χ. Τζήκα – Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, Χ. Φουρνιάδης, 
Χ. Ντόβας, Σ. Κρομμύδας, Β. Ρήσσου, Κ. Χιονίδης, Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, 



Μ. Γαβρίδης, Δ. Δάσκαλος,  Γ. Μιχαηλίδης, Σ. Μηλιόπουλος, Α. Παπαστεργίου, Α. 
Τσιάρας. 
 Κατά την ψηφοφορία αποχώρησαν οι σύμβουλοι Κ. Πουλασουχίδης, Γ. 
Ορφανίδης. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 26-4-2005 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2.- Το αριθ. πρωτ. 9/19-4-05 έγγραφο του Σωματείου Συνταξιούχων Τ.Ε.Β.Ε. 
Βέροιας. 
3.- Ότι στον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 2005 και στον Κ.Α 00/6434 «Λοιπές 
δαπάνες δημοσίων σχέσεων» υπάρχει γραμμένη σχετική πίστωση για τον παραπάνω 
σκοπό. 
4.- Τις προτάσεις του Δημάρχου και των δημ. συμβούλων. 
5.- Το αποτέλεσμα των ψηφοφοριών. 
6.- Τις διατάξεις των άρθρων 97, 106, 119 και 262 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Α) Εγκρίνει τη συζήτηση & λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν 
είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 

Β) Εγκρίνει την κάλυψη της δαπάνης που θα απαιτηθεί για τη μίσθωση ενός 
λεωφορείου για την πραγματοποίηση ημερήσιας εκδρομής των μελών του Σωματείου 
Συνταξιούχων Τ.Ε.Β.Ε. Βέροιας, σε βάρος του Κ.Α. 00/6434 «Λοιπές δαπάνες 
δημοσίων σχέσεων» του προϋπολογισμού του Δήμου έτους 2005. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  322 / 2005 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ι. Καλαϊτζίδης Α. Δελαβερίδης 
 Ν. Κεχαγιόγλου Γ. Μιχαηλίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Σ. Μηλιόπουλος 
 Ε. Γουναράς Α. Παπαστεργίου 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Κ. Πουλασουχίδης 
 Θ.  Σιδηρόπουλος Α. Τσιάρας 
 Γ. Τροχόπουλος Γ. Ορφανίδης 

ΚΥΡΙΑΚΟΣ ΧΙΟΝΙΔΗΣ Χ. Τζήκα-Μπατσαρά   
 Μ. Σακαλής   
 Χ. Φουρνιάδης   
 Χ. Ντόβας   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
     
  ΔΗΜΑΡΧΙΑΚΟΙ ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ. Μιχαηλίδης   
 Π.  Ποταμόπουλος   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  26-5-2005 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
  

 


